

Chinese Language Teaching Methodology and Technology

Volume 1 | Issue 2

Article 1

October 2017

Table of Contents

Follow this and additional works at: <https://engagedscholarship.csuohio.edu/cltmt>



Part of the Chinese Studies Commons

[How does access to this work benefit you? Let us know!](#)

Recommended Citation

(2017) "Table of Contents," *Chinese Language Teaching Methodology and Technology*. Vol. 1: Iss. 2, Article 1.

Available at: <https://engagedscholarship.csuohio.edu/cltmt/vol1/iss2/1>

This Table of Contents is brought to you for free and open access by the Chinese American Faculty and Staff Association at EngagedScholarship@CSU. It has been accepted for inclusion in Chinese Language Teaching Methodology and Technology by an authorized editor of EngagedScholarship@CSU. For more information, please contact library.es@csuohio.edu.

CHINESE LANGUAGE TEACHING METHODOLOGY AND TECHNOLOGY

Volume 1, Issue 2

December 2017

TABLE OF CONTENTS

	Page
<i>Motivation, Learning Strategies, and Language Competency in a Technology Facilitated Chinese as a Second Language Classroom</i>	1
Xiongyi Liu	
<i>A Brief Analysis on the Common Mistakes Made by American Students in Learning Chinese as A Second Language.....</i>	9
Alex Yuan	
<i>A Study of the Nature and Impact of Shona and Chinese Rhyming Words/Phrases.....</i>	17
Herbert Mushangwe & Muchinei Musona	
<i>Haiyun TCI Practice Series (1): From Input to Output: Introduction to Teaching with Comprehensible Input.....</i>	28
Haiyun Lu	
<i>Series Report 1: Establishment of Zhigang Liu's Authentic Video Library.....</i>	32
Zhigang Liu	
<i>Call For Submissions</i>	36
CLTMT	

汉语教学方法与技术

第一卷第二期

2017年12月

目录

	页 码
科技手段对中文二语学习者的学习动机、策略及语言能力的影 响.....	1
刘雄艺	
对美国学生在汉语学习中常犯的语法语用错误的简析以及对 对外汉语教学的建议...	9
袁国芳	
汉语与修纳语韵律词和短语的性质与影响研究.....	17
李开明；孟强	
卢海云 TCI 教学实践系列报告（1）：从输入到输出—TCI 教 学法简介.....	28
卢海云	
“北语刘志刚”汉语教学视频素材库系列报告（1）：视频 素材库的建立.....	32
刘志刚	
征稿启事	36
CLTMT	